
 
تلویزیون
سارا   باقری: 

سریال »افرا« هنوز به اوج 
نرسیده است

سارا باقری، بازیگر تئاتر، سینما و تلویزیون است 
که پس از فارغ التحصیلی در رشته کارگردانی از 
دانشگاه سوره، در مجموعه هایی، چون »نیمه  پنهان 
ماه«، »عطرترنج«، »آپارتمان نشین ها«، »ماجرا های 
فامیلی«، »گل دره«، »ماه نشین«، »فرزندان آقا«، 
»طلایه داران«، »نه چندان دور«، »خانه ی پدری 
۱و ۲«، »جشن مهرگان«، »فردا روشن است«، 
»ملکاوان«، »هیولا« به نقش آفرینی پرداخته است 
و بازی در فیلم هایی چون »خون بها«، »سوگند و 
مارال« از دیگر فعالیت های او در عرصه ی سینما 
است. وی بازی در نمایش هایی چون »قهروآشتی« 
و »دل سگ« را در کارنامه هنری خود دارد.وی که 
حدود ۱۲ سال به عنوان بازیگر و گوینده رادیو گیلان، 
توانسته جایزه اول گویندگی کشوری، جایزه اول 
بازیگری رادیو تئاتر جشنواره مراکز استان ها را از 
آن خود کند این شب ها با یک مجموعه تلویزیونی 
پرمخاطب به تلویزیون آمده است و با استقبال خوبی از 
سوی مخاطبان مواجه شده است. سارا باقری پیرامون 
ایفای نقش در سریال تلویزیونی »افرا« گفت: با نقش 
مائده ارتباط تنگاتنگ و خوبی برقرار کردم و این 
شخصیت را عاشقانه دوست دارم چرا که مائده کاراکتر 
و نقش پیش برنده ای است که در یکسری از قسمت ها 
پررنگ و یا کمرنگ می شود، اما بودن و نبودنش در 
داستان بی دلیل نیست. وی در همین راستا ابرازکرد: 
مائده دختر ۲۰ ساله ای است که دچار زندگی روتین 
شده و ناگهان با یک اتفاقی که خیلی برایش هولناک، 
عجیب و ناشناخته است، روبه رو می شود و هم اکنون 
باید با نبودن کسی که عاشقش بوده دست وپنجه 
نرم می کند و به نوعی شخصیت مائده در مواجه 
با این موضوع دچار بهُت می شود. او درادامه در 
خصوص نقش خود اظهارکرد: در این سریال ایفاگر 
نقشی هستم که بیشتر در حالت تردید و دوگانگی 
شخصیتی قرار گرفته و نسبت به برادر خود و اتفاق 
پیش آمده، دچار شک و تردید شده و همین شک و 
تردید زمینه ساز تفکراتی برای او می شود که ماجرا را 
به گونه ای دیگر رقم می زند. بازگر مجموعه تلویزیونی 
»افرا« در همین راستا اظهارکرد: مائده در این سریال 
دو شخصیت متفاوت است چرا که از قسمت ۱ تا ۱۰ 
مخاطب را با دختری شاد و سرزنده روبه رو می کند، 
اما از قسمت ۱۰ به بعد با چالش هایی که برای این 
شخصیت به وجود می آید، شخصیت مائده به بلوغ 
نزدیک می شود به طوری که چیزی برایش مفرح 
نیست و حتی درس خواندن و مطالعه کردن درنظرش 
آن چنان جذاب به نظر نمی آید، اما در عین حال سعی 

می کند به دانشگاه و خلوت خود پناه ببرد. 
 مخاطبان  صبوری  کنند 

این بازیگر سینما و تلویزیون پیرامون تجربه 
همکاری با عوامل مجموعه تلویزیونی »افرا« بیان 
کرد: کار در کنار اساتید بزرگی، چون مهدی سلطانی 
برایم تجربه ای بی نظیر بود چرا که او به بازیگرانِ 
جوان به نوعی اعتمادبه نفس ارائه می کند و به معنای 
واقعی انسان شریف و متواضعی است و در طول این 
سریال سعی کردم در کنار تکنیک های بازیگری 
تواضع و درس انسانیت را نیز از او فرا بگیرم که حتی 
شاید مهم تر از تکنیک بازیگری باشد. باقری پیرامون 
ایفای نقش حرفه ای فریبا متخصص در سریال »افرا« 
ابرازکرد: فریبا متخصص هنرمندی بی نظیر و در عین 
حال مهربان است، وی همانند یک مادر در کنارم بود 
و همچنین افتخار بازی در کنار نسرین بابایی را از 
قبل داشتم او اصالتا گیلانی است و سال هاست که در 
تهران فعالیت می کند و شاید به واسطه آن شناختی 
که از قبل نسبت به وی داشتم، ارتباط گیری بهتری 
به عنوان پارتنر با او برقرار کردم، همچنین کار در کنار 
روزبه حصاری، محمد صادقی، مینا وحید و همه 
عوامل این مجموعه نه تنها برایم دلنشین بود بلکه 
خاطرات بسیار خوبی برایم به یادگار گذاشت. بازیگر 
نمایش »قهروآشتی« و »دل سگ« بیان کرد: اینکه از 
سوی مخاطب به من گوشزد می شود که علیه برادرت 
شهادت نده نشان از ارتباط گیری خوب نقش مائده با 
مخاطب است و در این جا نیاز است بگویم مخاطبان 
صبوری داشته باشند و تا قسمت ۴۰ »افرا« را همراهی 
کنند چرا که در نهایت با اتفاقات جدیدی روبه رو 
خواهند شد. این بازیگر جوان در پایان خاطرنشان کرد: 
در اینجا، از محمد دارابی و بهرنگ توفیقی که همانند 
پدری مهربان در کنارم بودند و مجید گلسفیدی 
به عنوان مدیر تصویربرداری سریال که درجه یک و 

بی نظیر است، تشکر می کنم.

خبـــر 
استقبال بیش از ۵۰۰ اثر از 

جشنواره فیلم  کودک 
با پایان مهلت ارسال اثر و ثبت ۱۱٨ اثر خارجی 
متقاضی حضور در سی وچهارمین جشنواره بین المللی 
فیلم های کودکان ونوجوانان، جمع کل آثار رسیده 
بخش ملی و بین الملل به ۵۵۶ اثر رسید. در بخش 
بین الملل این دوره جشنواره و با پایان مهلت ارائه 
اثر به این بخش )۲۴ شهریور ۱۴۰۰(، تعداد ۶۲ 
فیلم سینمایی )شامل ۳۲ انیمیشن و ۳۰ فیلم بلند 
سینمایی( از ۳۲ کشور و ۵۶ فیلم کوتاه )شامل ۲۱ 
انیمیشن کوتاه و ۳۵ فیلم کوتاه داستانی( از ۲٨ 
کشور ارسال شد که بر این اساس، در مجموع ۱۱٨ 
اثر خارجی رسیده به جشنواره سی وچهارم رسیده 
است. بر اساس اعلام دبیرخانه جشنواره در بخش ملی 
با پایان مهلت ارسال آثار این بخش )۳۱مرداد ماه سال 
۱۴۰۰(، ۴۳٨ فیلم شامل ۲۴٨ فیلم در بخش »فیلم 
کوتاه داستانی«، ۱۱۹ فیلم در بخش »پویانمایی 
کوتاه«، ۳۰ فیلم در بخش »بلند داستانی«، ۱۴ 
فیلم در بخش »سینمایی«، ۱۲ عنوان در بخش 
»وب سری« و ۱۵ عنوان در بخش »کرونا- روایت« 
به دبیرخانه جشنواره رسیده بودند که با احتساب این 
آثار، جمع کل آثار متقاضی شرکت در بخش ملی و 
بین الملل جشنواره سی وچهارم به ۵۵۶ اثر رسید. 
سی وچهارمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان 
و نوجوانان از ۱۶ تا ۲۱ مهر ۱۴۰۰ )٨ تا ۱۳ اکتبر 
۲۰۲۱( با مشارکت سازمان سینمایی، بنیاد سینمایی 
فارابی و شهرداری اصفهان، در دو بخش مسابقه ایران 

و مسابقه بین الملل برگزار خواهد شد.

مدیــر کل نظــارت بر عرضه و نمایش سازمان 
سینمایی ضمن توضیــح دربــاره نحوه فعالیت 
سینماهای بدهکار تاکید کــرد که هرکدام از 
فیلم های توقیفی می توانند برای بازبینی دوباره 
درخواست دهند. محمدرضا فرجی درباره مصوبه 
شورای صنفی نمایش مبنی بر اینکه سینماهای 
بدهکار به دفاتر پخش، اجازه اکران فیلم های جدید 
را نخواهند  داد، بیان کرد: بخشی از این سینماها 
آنهایی هستند که از سال گذشته فیلمی را اکران 
کردند ولی متاسفانه نتوانستند بنا به دلایلی با دفاتر 
پخش تسویه حساب کنند. بیشتر اینها برای دریافت 
وام در تامین وثیقه نیز مشکلاتی داشتند و از آنجا 
که فروش سینماها در دو سال گذشته خوب نبوده، 
نتوانستند بدهی خود را پرداخت کنند. او درباره 

اینکه آیا قرار نبود با وجود راه اندازی سمفا کار به 
بدهکارشدن سینمادار نرسد و از همانجا پول فروش 
تقسیم شود تا مشکلات گذشته هم به وجود نیاید؟  
گفت: سمفا هنوز به مرحله ای نرسیده که در هر 
لحظه بتواند تسویه حساب کند. براساس توافق هایی 
که سینمادارها با پخش کننده و تهیه کننده داشتند 
باید هر چهار هفته یکبار تسویه حساب انجام شود 
و اگر انجام نشود با تذکر ۴٨ ساعته باید مشکل 
برطرف شود. وی افزود: حسن سمفا این است 
که فروش  آنلاین برای همه دیده می شود و کاملا 
مشخص است که چطور باید حساب و کتاب کرد. 
برهمین اساس اگر یک دفتر پخش ادعایی داشته 
باشد، مسائل در شورای صنفی با نمایندگان انجمن 
سینماداران قابل طرح است و اگر بعداز تذکر ۴٨ 

ساعته، مساله حل نشود سمفا فروش بلیت را برای 
آن سینما متوقف می کند و البته جریمه های دیگری 
هم در اکران فیلم های بعدی در نظر گرفته می شود. 
فرجی یادآور شد که سه نفر از اعضای شورای صنفی، 
مدیرعامل سینما شهر و مدیرکل عرضه و نمایش 
ناظر بر فعالیت سمفا هستند. او در ادامه در پاسخ به 
اینکه وضعیت فیلم های توقیفی مثل »گزارش یک 
جشن« که اخیرا درخواست پروانه نمایش داده اند؛ 
چگونه است؟ اظهارکرد: این فیلم هنوز در نوبت 
بررسی است ولی قطعا هر فیلمی می تواند مجددا 
در شورای بازبینی بررسی و درباره آن اظهارنظر 
شود. این مدیر سینمایی تاکید کرد که نحوه پخش 
و نمایش فیلم در سینما یا VOD تاثیری در نظارت 

و ارزشیابی ندارد.

فصل جدید برنامه »فوتبال۱۲۰« به 
تهیه کنندگی عادل فردوسی پور از اول 
مهرماه آغاز می شود. پخش سری جدید 
از برنامه »فوتبال۱۲۰« که به بررسی 
اخبار، نتایج و حاشیه های جذاب فوتبال 
در جهــان در ایام برگـــزاری مسابقات 
باشگاهی و ملی مهم در دنیا می پردازد، 
به زودی آغاز می شود. »فوتبال۱۲۰« با 
اجرای حمید محمــدی و تهیه کنندگی 
عادل فردوسی پور هر پنجشنبه ساعت 
۲۳ به روی آنتن شبکه ورزش می رود. 
این برنامــه برای اولین بار در فروردین 
برنامه  ۱۳۹۲ پخش شد. فصل نهم 
فوتبال ۱۲۰، همزمان با پایان فصل 
فوتبالی اروپا، در تاریخ خردادماه به پایان 
رسید. فصل دهم این برنامه، از اول مهر 

آغاز خواهد شد.

»فوتبال ۱۲۰« فردوسی پور 
به آنتن بازگشت

شهره لرستانی که مدتــی پـیش به 
کرونا مبتلا شده بود، پس از گذراندن 
دوره درمــان و بهبودی کامل، مقابل 
دوربین سریال »خوشنام« قرار گرفت. 
این بازیگر اعلام کرد: حالم خوب است و 
این روزها سر ضبط سریال »خوشنام« 
هستم. شهره لرستانی و برخی عوامل 
مجموعه »خوشنام« چندی قبل به 
کرونا مبتلا شـده بودند و در پی ابتلای 
عوامل این سریـال به کووید۱۹، ساخت 
این مجموعه در شبکه یک متوقف شده 
بود که چندروزی است تصویربرداری 
از سر گرفته شـــده است. »خوشنام« 
سریالی با درون مــایه کمدی در ۳۰ 
قسمت به نویسندگی محسـن کیایی، 
کارگردانی علیرضا نجفی و تهیه کنندگی 
احمد زالی در تهران در حال تولید است. 
شهــره لرستانــی و حمیــد لولایی 
از بازیگران اصلی این سریال محسوب 

می شوند.

» لرستانی«  مقابل  
دوربین  رفت

رو بــه رو
مدیر شبکه رادیویی سلامت:

 رسانه ها از آمار دقیق 
پیشگیری کرونا مطلع نیستند

شیوع بیماری کرونا در جهان و از جمله ایران، دوباره ضرورت 
موضوع ارتباطات سلامت را مطرح کرد. ارتباطات سلامت به این 
مقوله می پردازد که رسانه ها با چه کیفیت و کمیتی باید اخبار 
و گزارش های مربوط به بهداشت و سلامت را پوشش دهند. 
صدیقه اعتمادسعید، با تاکید بر اینکه در اطلاع رسانی مربوط 
به همه گیری کرونا تشخیص زمان درست خیلی اهمیت دارد؛ 
گفت: اگر زمان را درست تشخیص دهیم، می توانیم مخاطب را 
اقناع کنیم. امیدآفرینی و ترس افکنی هرکدام در زمان خاص 
خودش می تواند اثرگذار باشد. میزان ایجاد ترس در جامعه 
اگر خیلی زیاد باشد، مردم احساس می کنند هیچ کاری از 
دست شان برنمی آید. در این صورت ممکن است رفتار غلطی 
داشته باشند. باید مراقب باشیم این ترس افکنی منجر به 
عادی انگاری درباره فاجعه یا بحران نشود. وی افزود: اگر بیش 
از اندازه بخواهیم روی امیدآفرینی تکیه کنیم، در مقاطعی یک 
نگرش مثبتی ایجاد می شود که شاید نتیجه آن، رفتار موثر 
نباشد. رسانه ها در جاده ای حرکت می کنند که با اهرم های 
ترس و امید در کنارهم باید رفتار موردنظر را از جامعه بگیرند. 
تحلیل بازخوردهای پیام ما از سمت گیرنده، می تواند کمک کند 
متوجه شویم آیا درست حرکت کردیم یا خیر. وی با دسته بندی 
اطلاع رسانی سلامت به دو بخش پیشگیری و درمان توضیح داد: 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تا الان آنچه انجام 
داده، بیشتر اطلاع رسانی درباره درمان و مرگ ومیر بوده است. 
اطلاع رسانی درست و دقیق درباره پیشگیری خیلی دیر و کم 
انجام شد. این روزها ساعت ۱۴ بعدازظهر همه منتظر شنیدن 
آمار ابتلا و مرگ هستند. این خوب نیست. سیستم اطلاع رسانی 
باید پیشگیری و تغییر سبک زندگی را هدف قرار دهد. 
پیشگیری باید اولویت یک وزارت بهداشت باشد. اگر این اتفاق 
بیفتد می توانیم همه همه گیری ها را کنترل کنیم. اعتمادسعید 
با بیان اینکه رسانه ها از اطلاعات درست حوزه پیشگیری مطلع 
نیستند، اظهارداشت: اکثر آمارها محرمانه تلقی می شود. در 
حالی که دانستن این آمارها می تواند به عملیات رسانه ای ما در 
حوزه پیشگیری کمک کند. مثلا ما نمی دانیم تعداد کسانی که 
ماسک می زنند چقدر است و چند درصد از مردم رفتارهای 
پیشگیرانه دارند. تحلیل این آمارها کمتر در اختیار رسانه قرار 
گرفته است. وی افزود: آمارها منطبق بر تحلیل رفتار نیست. 
آمارهای خامی می دهند که منطقه جغرافیایی اش مشخص 
نیست و علت رفتار افراد را توضیح نمی دهند. الان نمی دانیم 
چند درصد مردم مخالف واکسن هستند و علت مخالفت شان 
نیست. وزارت بهداشت باید آمار بدهد و آمارها را تحلیل کند تا 
برای اقناع مخاطب استفاده کنیم. مدیر شبکه رادیویی سلامت 
با اشاره به تغییر سبک زندگی مردم پس از کرونا توضیح داد: 
باید آماری درباره نحوه نگرش مردم داشته باشیم. مثلا بدانیم 
مردم نگرش شان نسبت به تجمعات خانوادگی چگونه است، تا 
چه اندازه در مراسم تولد، عزا و عروسی شرکت می کنند. اگر 
نگرش مردم را بدانیم می توانیم پیام درست تولید کنیم. باید 
بدانیم مردم نسبت به چه چیزهایی سوال دارند و میزان موافقت 

یا مخالفت شان با موضوعات مختلف چگونه است.
 دیر عمل کردن  رسانه ها

اعتمادسعید با تاکید بر اینکه باید اطلاعات درست را از 
منابع درست رسانه ای منتقل کنیم؛ بیان کرد: یکی از معایب 
فضای مجازی این است که اطلاعات غیرموثق را تولید و توزیع 
می کند. سوادرسانه ای مردم را باید بالا ببریم که بتوانند 
اطلاعات را ارزیابی کنند و درست و غلط را تشخیص بدهند. 
دیر عمل کردن رسانه ها یکی از دلایل انتشار شایعات کرونایی 
است. منابع رسانه ای موثق اگر اطلاعات درست را سریع در 
اختیار مردم قرار بدهند، تاثیرگذاری اخبار غلط کم می شود. وی 
ط ب  سنتی را بخشی از فرهنگ عمومی مردم دانست و تاکید 
کرد: منابع دانشگاهی باید درباره طب سنتی به اندازه کافی 
تولید محتوا کنند. در غیر این صورت افراد شارلاتان از اعتقادات 
مردم سوءاستفاده کرده و با طب سنتی تجارت می کنند. 
دغدغه این افراد سلامت مردم نیست. منابع دانشگاهی باید در 

موضوعات مختلف کار علمی کنند.
 زنگ تغییر سبک زندگی 

اعتمادسعید شروع بحث تغییر سبک زندگی قبل از ورود 
کرونا را یکی از اقدامات رادیو سلامت عنوان کرد و توضیح داد: 
من و همکارانم از دی سال ۱۳۹٨ احتمال دادیم کرونا از چین 
به ایران بیاید. هفت ونیم صبح روز 7دی ماه زنگ تغییر سبک 
زندگی را در رادیو سلامت زدیم. آن زمان هر روز یک کارشناس 
پنج دقیقه درباره بیماری های واگیردار صحبت می کرد. این 
برنامه از اضطراب ناگهانی جلوگیری و مخاطب را آماده کرد 
که شاید با یک بحران سلامتی مواجه شود. وی مطالبه گری 
از مسئولان، تبلیغ دستاوردهای حوزه بهداشت و درمان، 
برجسته سازی فعالیت های جهادی و علمی و پاسخگویی 
به سوالات مردم را از دیگر اقدامات رادیوسلامت با موضوع 
کرونا عنوان کرد. به گفته اعتمادسعید هم اکنون اساتید هیات 
علمی دانشگاه ها در دو برنامه صبح و بعدازظهر رادیوسلامت به 

سوالات مردم درباره کرونا پاسخ می دهند.

مدیر پردیس سینمایی کوروش 
گفت: استقبال مخاطبان از اثر جدید 
مهدویان واقعا تا این لحظه خوب 
بوده و تاکنون به فروشی معادل 
یک میلیارد و ۲۵۰ میلیون تومان 
دست یافته است که این واقعا برای ما 
خوشحال کننده است. علی سرتیپی 
اظهارکرد: من با مصوبه جدید شورای 
صنفی نمایش پیرامون ممنوعیت 
فعالیت سینماداران بدهکار کاملا 
موافق هستم و معتقدم که باید این 
طرح اجرا شود. وی در همین راستا 
ابراز کرد: سینماداران باید بدهی 
خود را به صاحبان فیلم ها که در 

چنین شرایطی ریسک کرده و در 
طبق اخلاص اثر خود را برای بقای 
سینمای ایران اکران می کنند بدون 
وقفه بپردازند. سرتیپی با اشاره به 
شرایط مالی سالن داران طی دو سال 
وقفه کرونایی ابرازکرد: اگر سالن داران 
سینما در حال حاضر به دلیل وضعیت 
کرونایی طی دو سال اخیر با مشکلات 
مالی روبه رو بوده اند و باید از وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی درخواست 
کمک کنند و این منطقی نیست که 
صاحبان فیلم در چنین شرایطی از 
طلب خــود چشم پوشــی کنند. 
مدیر پردیـس سینمایــی کــوروش 

با اشاره به استقبال ویژه مخاطبان از 
سینماها طــی هفتــه های گذشته 
تاکیدکرد: استقبــال مخـــاطبان 
سینمــا طــی هفتــه های گذشته 
و به ویژه با تسریع واکسیناسیون 
روزبه روز بیشتر شده و مردم این 
روزها بلیت می خرند و به سینما آمده 
و پای فیلم های مورد علاقه خود 
می نشینند و برای ما دیدن چنین 
روزهای بسیــار خوشحــال کننده 
است و امیدواریم با ادامــه رونـد 
واکسیناسیون عمــومی که بسیار 
خوب پیش می رود ایــن استقبال 
بیشتر هم بشود. پخش کننده فیلم 

سینمایی »درخت گردو« پیرامون 
میزان استقبال از فیلم محمدحسین 
خاطرنشان  گیشه  در  مهدویان 
سینمایی  فیلم  از  استقبال  کرد: 
»درخت گردو« بسیار خوب بوده 
است و ما اصلا پیش بینی نمی کردیم 
در شرایط کرونایی این با چنین 
استقبالی روبه رو شود، اما استقبال 
مخاطبان از اثر جدید مهدویان واقعا 
تا این لحظه خوب بوده و تاکنون به 
فروشی معادل یک میلیارد و ۲۵۰ 
میلیون تومان دست یافته است که 
این واقعا برای ما خوشحال کننده 

است.

گوینده و مدیردوبلاژ پیشکسوت که به گفته 
خودش مدتی است از این حرفه کناره گیری کرده، 
معتقد است: فیلم و هنرپیشه خوب تاثیر به سزایی 
در درخشش دوبله دارد. ابوالحسن تهامی نژاد 
اظهارکرد: هرچه یک اثر بر مبنای داستان و 
هنرپیشه باشد، دوبله درخشش بیشتری پیدا 
می کند و بالعکس اگر بر مبنای جلوه ویژه پیش 
برود، قطعا اتفاق خوبی نخواهد افتاد و در نتیجه 
درخششی هم در کار نیست. به نظر من یک دوبلور 
خوب و مستعد می تواند جای هر شخصیتی 
صحبت کند و درواقع هر نقشی را دربیاورد. 
تهامی نژاد همچنین درباره دشواری های کار دوبله 
در شرایط کرونایی، گفت: من مدت هاست که دیگر 
دوبله نمی کنم و به خاطر سن بالایم از این حرفه 
کناره گیری کرده ام؛ چراکه واقعا توانایی همکاری 
ندارم. الان بالای ٨۰ سال سن دارم و دیگر جوانان 
باید بیایند و جای ما را پرکنند؛ اما قطع به یقین 
کرونا در دوبله هم مشکلاتی ایجاد کرده است، 
چون واقعا یک بلای جهانسوز است که همه دنیا 
را درگیر خودش کرده است. او اضافه کرد: اکنون 
وقتی از منزل خارج می شویم مطمئن نیستیم که 

سالم بازخواهیم گشت یا خیر. متاسفانه خیلی 
از همکاران ما در دوبله طی این مدت با کرونا 
دست وپنجه نرم کردند ولی خوشبختانه بهبود 
پیدا کردند. این مدیر دوبلاژ پیشکسوت در ادامه 
تصریح کرد: واقعا هم نمی شود کار نکرد و در خانه 
ماند. خود من با وجود آنکه مدت هاست سرکار 
نمی روم و سال گذشته با وجودی که از این حرفه 
کناره گیری کردم اما در هفتـ هشت فیلم صحبت 
کردم؛ البته تمام این آثار را در منزل شخصی خودم 
صدا گرفتم. در منزل دستگاه ضبط پیشرفته دارم 
که می تواند در استودیو قابل استفاده باشد. یک 
فیلم سینمایی با عنوان »نخستین وعده دیدار« 
اوایل امسال برای تلویزیون دوبله کردم که علاوه بر 
مدیریت دوبلاژ، به جای یکی از نقش های برجسته 
صحبت کردم. افشین ذی نوری نقش اول این اثر 
بود و همچنین آشا محرابی به عنوان صداپیشه 
حضور داشت. این فیلم در استودیو کوالیما دوبله 
شد که همکاری بسیار خوبی با ما داشت و در 

نتیجه دوبله خوبی از آب درآمد.
 تک گویی اتفاق جدیدی  نیست

او سپس در پاسخ به پرسشی درباره تک گویی 
اجباری گویندگان در شرایط کرونا و برای حفظ 
سلامتی شان و از بین رفتن تعامل صدا میان 
گویندگان، خاطرنشان کرد: به نظرم شاید خیلی 
تک گویی با باهم گویی تفاوتی نداشته باشد؛ چراکه 
تک گویی اتفاق جدیدی در دوبله نیست. به ویژه در 
حال حاضر که وضعیت به گونه ای است که می توان 
صداها را در چندین »ترک« مختلف ضبط کرد؛ 
به عنوان مثال اگر بنده به همراه پنج گوینده دیگر 
در کاری همکاری داشته باشیم، نفر بعداز من 

می تواند صدای مرا بشنود و اینگونه خودشان را 
در کنار هم حس کنند و گویندگی شان را باهم 
مچ کنند تا تقارنی ایجاد نشود. تهامی نژاد  در 
عین حال تاکیدکرد: اما اگر این اتفاق نیفتد و 
گویندگان صدای همدیگر را نشنوند و برای کار 
وقت نگذارند،  مسلما گفت وگوها، سوال وجواب ها 
و درواقع بده بستان ها خوب از آب درنمی آید. اگر 
مدیردوبلاژ حضور داشته باشد اتفاق بدی نمی افتد 
ولی اگر در صحنه حاضر نباشد گویندگان از هم 
مطلع نخواهند شد و در نتیجه انگار از روی کاغذ 
فقط می خوانیم و می رویم و صداها هم هیچ ربطی 
به هم ندارند، بنابراین اگر وقت گذاشته شود 
می توان با این شرایط مدارا کرد تا مشکلی پیش 
نیاید. این صداپیشه باسابقه درباره اینکه آیا دوبله 
در این سال ها توانسته تا حدودی برای نسل طلایی 
جایگزینی معرفی کند؟، گفت: راستش من خیلی 
وقت است خیلی در جریان دوبله و ورود گویندگان 
جدید نیستم و خیلی آنها را نمی شناسم. به هرحال 
باید افراد جدید وارد دوبله شوند و از میان آنها 
صداهای خوبی پیدا شود. در هرصورت امیدوارم 
در انجمن گویندگان صداهای خوبی برای دوبله 
داشته باشیم تا بتوانند جای صداهای خوبمان را 
که دیگر نیستند بگیرند و این حرفه رونق بیشتری 
پیدا کند. ما در حال حاضر صداهای خوبی مثل 
افشین ذی  نوری و سعید شیخ زاده از گروه جوانان 
در دوبله را داریم که جوانان خوب و بااستعدادی 
هستند. وی  در پایان تصریح کرد: اکنون که در 
منزل هستم و از دوبله کناره گیری کردم، ترجیح 
می دهم به کار ترجمه و نوشتن ادامه بدهم. من 

تاکنون ۳۳ کتاب نوشته ام.
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a r m a n m e l i . i r

مدیر تالار هنر از تعویض پرده های 
سالن و ارتقای سیستم آنها از دستی به 
اتوماتیک خبـر داد و عنوان کرد فعالیت 
این تماشاخانــه از ۲۵ روز دیگر آغاز 
خواهد شد. حسین موذن درباره زمان 
آغاز فعالیت های این مجموعه با توجه 
به آغاز به کار مجدد سالن های دولتی 
گفت: تعطیلات اخیری که به سبب 
قرمزشدن شهــر تهران رخ داد بهترین 
فرصت برای ما بود که به تعمیرات 
تالارهنر که مدت ها بود قصد انجامش 
را داشتیم، بپردازیم از همین رو فعالیت 
تالارهنر با اندکی تاخیر آغاز خواهد شد. 
وی ادامه داد: در این فرصت تصمیم 
گرفتیم پرده های سالن را که سال ها 
بود نیاز به تعویض و بازسازی داشت، 
تغییر و سیستم پرده ها را هم از حالت 
دستی به اتوماتیک ارتقا دهیم. همچنین 
قرار است یک پرده سیکلو برقی نیز 
برای پخش بهتر و باکیفیت تر تصاویر 
در انتهای سن نصب شود. با توجه به 
پوسیدگی پرده های تالار هنر تعویض 
حدود ۵۰۰ متر پرده های مختلف اعم 
از پرده جلو و عقب )بک( و شال ها در 
دستور کار قرار گرفت که طبق قرارداد 
تا ۲۵ روز کاری آینده انجام خواهد شد.

زمان شروع  به  فعالیت  
تالارهنر 

علی  سرتیپی: 

مصوبه ممنوعیت فعالیت سینماداران بدهکار باید اجرا شود

ابوالحسن  تهامی نژاد: 

به خاطر سنم دیگر دوبله  نمی کنم

دبیر شورای سیاستگذاری تماشاخانه ایرانشهر 
خبر داد که اجراهای این تماشاخانه از هفته اول 
مهرماه ازسرگرفته می شوند. حسین مسافرآستانه 
درباره وضعیت اجراهای این تماشاخانه بعداز 
بازگشایی سالن های دولتی تئاتر گفتد: اجراهای 
تماشاخانه »ایرانشهــر« از هفته اول مهرماه 
آغاز می شوند. در حال حاضر دو گروهی که 
اجرایشان متوقف شده بود، برای اجرا در تالار 
ناظرزاده کرمانی و یک گروه برای اجرا در سالن 
سمندریان اعلام آمادگی کرده اند که یکی از 
این نمایش ها، کار کهبد تاراج است. او با اشاره به 
تغییراتی که کرونا به جدول اجراهای تماشاخانه 
ایرانشهر تحمیل کرده، ادامه داد: کرونا برنامه های 

ما را دستخوش تغییرات بسیاری کرد. فعلا مشغول 
رایزنی و گفت وگو با گروه های نمایشی هستیم و 
در حال حاضر اولویت ما جدول برنامه ها نیست، 
بلکه آمادگی گروه های نمایشی برای اجرای 
آثار است و هر گروه به نسبت آمادگی اش، در 
جدول اجراها قرار خواهد گرفت. مسافرآستانه 
که دبیری چهلمین جشنواره تئاتر فجر را بر 
عهده دارد، خبر داد که در این دوره جشنواره 
حتما کار خارجی خواهیم داشت ولی مشخص 
نیست حضور گروه های خارجی به صورت فیزیکی 
باشد یا مجازی. او ادامه داد: بزرگترین نگرانی ما 
درباره تعطیلی تماشاخانه ها بود که خوشبختانه 
با بازگشایی تئاتر، امیدواریم آثار با کیفیتی روی 

صحنه بروند و بتوانیم نمایش های قابل قبولی 
برای حضور در جشنواره تئاتر فجر انتخاب کنیم. 
مسافرآستانه درباره حضور گروه های بین المللی 
در این دوره از جشنواره توضیح داد: همه چیز 
به شرایط هر دو طرف و اقتضائات آن بازه زمانی 
بازمی گردد. بنابراین فعلا نمی توان جزئیاتی در این 
زمینه اعلام کرد. دبیر چهلمین جشنواره تئاترفجر 
یادآوری کرد که اجراهای این دوره از جشنواره نیز 
ترکیبی از اجراهای حضوری و مجازی خواهد بود.

حسین  مسافرآستانه: 

جشنواره فجر قطعا بین المللی  است

محمدرضا فرجی، مدیرکل نظارت بر عرضه و نمایش:

فیلم های توقیفی 
می توانند دوباره 

بررسی شوند

آگهی مفقودی مدارک خودرو
 آگهی مفقودی مدارک خودرو موضوع ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت 

و تبصره های ۱ تا 6 اصلاحی و الحاقی 
کلیه اسناد کمپانی و مدارک خریــد، واردات، انتقــال و حمل و قبض انبار و سایر مدارک مربوط به 
5 دستگاه خودروی لکسوس NX3۰۰H مدل ۲۰۱7 واقع در منطقه ویژه اقتصادی سلفچگان حمل 
 JTJBJRBZ6۰۲۰7۲3۱3, های VIN به شماره )TBT( شده توسط شرکت ترابری بین المللی تهران
 JTJBJRBZ6۰۲۰7۲439, JTJBJRBZ6۰۲۰73638, JTJBJRBZ8۰۲۰6483۰
JTJBJRBZ8۰۲۰73۲۰5  به نام اینجانب کاظم شاطر کاظمی به شماره ملی ۰38۱4۱۰5۲8 فرزند 

محمد متولد ۱353/۰7/۰۱ صادره از قم مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط میباشد. 
تاریخ انتشار نوبت اول:۱4۰۰/۰6/3۱ 
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰7/۱5


